
 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 27. november 2018 kl. 17.00 –21.00 

Afbud: Brian, Heidi, Leif 

Elevrådet: På elevrådsmødet er det drøftet mulighederne for at få 
lavet hættetrøjer med trykt logo på – og fx FN’s Verdensmål! Skolen 
undersøger hvilke muligheder der er – og hvad det koster. 
Elevrådet ønsker også mulighed for at deltage i Ekstrabladets 
skolefodboldsturnering. Lars undersøger priser og mulighed på 
begge dele. 
Elevrådet vil lave en idrætsdag – som alternativ til trivselsdagen.  

Dagsorden: 
 
 

1. Godkendelse af referat 
Godkendt uden kommentarer 
 

2. Madordning (MS) 
Sidste nyt 

SuperBrugsen har takket nej til opgaven, og anbefaler at skolen henvender sig til Rødding 
Centeret. De vil dog fortsat gerne, om vi sammen kunne finde andre veje i forhold til 
levering af noget på skolen. 

Hanne Bergholt arbejder lidt videre med, om SuperBrugsen vil være intereseret i at levere fx 
pizzasnegler og pølsehorn mv.  

Elevrådet har spurgt rundt i klasserne, om hvilke elever der ville være med på at drive en bod. 
Omkring 30 elever vil være interesseret i at være frivillige hjælpere. Der er enighed om, at 
der undersøges hvilke muligheder der er mht. fødevaremyndighederne. 

 
3. Ansættelsesudvalg (MS) 

Der skal afholdes ansættelsessamtaler til lærerstilling, d. 10.12.18 fra ca. 15.00. 
Stillingen står til besættelse senest den 1. februar. 
Ansættelsesudvalget består af: Betina (lærer), Heidi (lærer), Johannes, Susanne, Nina og Lars. 

 
4. Forældreinvolvering (NJ) 

Præsentation og drøftelse af arbejdspapir til forældreinvolvering 
Bilag vedhæftet. 
Gennemgået af Nina. Materialet er primært henvendt til medarbejdere – for at sikre en rød 



 

 

 

tråd og ramme omkring forældreinvolvering på hele skolen! Materialet blev drøftet – og der 
arbejdes videre. 

Der blev ligeledes drøftet, hvorledes samarbejdet mellem skole og børnehave (NOBI) være – og 
hvilken forældreinvolvering der skal være.  

5. Økonomi (LA) 
Kort (Bilag udsendes) 

Lars gennemgik budgettallene. Resultatet for 2018 forventes at ende i et minus på ca. 1,7 mio. kr. 
Underskuddet er vokset med ca. 300.000 kr. siden sidste måned. Det skyldes primært 
omfordelinger af midler pr. 1. september. Skolens drift har i oktober måned været i balance. 
 

- Evt. 
Derefter julefrokost 
 

- Hvert år deltager 7. årgang i projekt Edison. I år vandt Karen og Ida første præmien i den 
kommunale konkurrence i Haderslev, med deres opfindelse ”Wawe Cargo” – hvor store 
containerskibe skal drives med hjælp af bølgeenergi. De to piger gik videre til 
landskonkurrencen i Fredericia, hvor det blev til en flot 16. plads – ud af 177 deltagende 
grupper. Pigernes pitch (fremlæggelse) blev filmet, til brug som eksempel ved næste års 
Edison. 

 
- 7. årgang er blevet ambassadører for verdensmålene, og har fået en ”verdensmåls-nål” 

overrakt af borgmesteren. Verdensmålene implementeres i det faglige arbejde på årgangen. 
  

- Der har været fire personaler på tur til London i uge 47 på inspirationstur. Det var en stor 
oplevelse, og har givet mange ideer. Der har været besøg på fem skoler. I foråret kommer 
der genvisit fra London. 

 
Det er et problem med kommunikationen på Intra – idet mange beskeder kommer mange gange. 

Lars undersøger hvad årsagen skyldes! 
 
Referent: Lars Nielsen 


